

UFO Ledarmöte 18 april 2017

Närvarande: Emma P0304, Maria F0102, Sara P0708, Stefan F060708, Alva FP09, Michaela FP09, Rob P0708, Petra F04, Anna FP09, Cattis, Robert, Magnus, Jennie

1. Mötet öppnas och dagordningen godkännes
2. Fotbollsresan 9 juni: De flesta ledare har tackat ja. UFO bjuder på smörgås och dryck. Avresa ca kl 17-18, men mer detaljer kommer längre fram. Vi kommer att fylla upp platserna i första hand med aktiva inom sektionen. Men bussen har plats för 20 st till, så om någon vill ha plats i bussen kan man höra av sig till styrelsen.
3. Overallerna: Har kommit, men de är på tryck just nu. Tryckeriet beräknar att vara klara inom två veckor. Magnus kommer att leverera overallerna tillsammans med inbetalningskort. Utlämning sker lagvis. Det är viktigt att alla betalar i tid, då sektionen har en stor faktura att betala.
4. Fotbollsskolan: Inbjudna har gått ut både via lagen och via skolan, och planeringen är igång. Sista anmälningssdag 21/5. Fotbollsskolan är som vanligt måndag-torsdag midsommarveckan.
5. Ledarinstruktionen är uppdaterad och finns på hemsidan.
6. Styrelsen söker fortfarande fler medlemmar. Tipsa oss gärna så tar vi kontakt.
7. Fotograferingen är flyttad till den 13/6 på Fjälliden. Bilderna kommer i UNT:s fotbollsbilaga. Man bestämmer själv om man vill köpa bilder eller inte. Om man *inte* vill ha hem för påseende är det väldigt viktigt att man kryssar i det på blanketten.
8. Vill något lag sälja lotter för lagets del? Kontakta Robert vid intresse.
9. Föreläsning om normer och jämställdhet den 25/5. Anmäl intresse till Robert så får du mer information.
10. Fjälliden: grusplanen är sladdad, och det kan göras igen om det behövs. Gräsplanerna har blivit luftade i helgen. Nu ska de kritas. Ordningen blir, från stenen sett, 9 – 7 – 5. Bollförrådet: ser okej ut, men det saknas en massa saker – konor, bollar, västar etc. Viktigt att lagen lämnar tillbaka saker och förvarar dem i förrådet nu när allt fler behöver använda.
Vattnet är igång. Frågan ställs om vi ska ha en städdag på Fjälliden, då man kan snygga till och fixa diverse saker. Kan vi göra café-delen mer attraktiv, för att t ex kunna ha genomgångar med lagen?
11. Spelarregistrering: spelare i åldern 12-14 år ska fylla i en typ av blankett, 15 år och uppåt en annan blankett. Alla blanketter ska lämnas till Robert.
12. Domare: det är i princip samma uppställning som förra året. Domarutbildning med Göran Adler är på gång. När alla matchdatum/tider är satta ska lagen maila dem till Robert, och Kristina Domeika, så att domare kan tillsättas. När lagen har fått meddelande om vilken domare de ska ha är det upp till lagen att ha kontakt med

domaren. Kontakta dem en-två dagar innan match och stäm av att allt är grönt. Ändringar måste meddelas både till domare och kioskansvarig. Robert ska fråga domarna hur de upplevt matcher, om publiken betett sig korrekt eller inte.

13. Lagrapporter:

- a. FP10: planerar uppstart i maj
- b. FP09: tränar i Jumkil. Har haft föräldramöte. Ska ha sammandrag hemma på Fotbollens dag. Träningsdag tisdag 18-19
- c. P060708: ca 15 st, tränar i Jumkil. Börjar ute vecka 16. Träningsdagar måndag, onsdag
- d. F060708: ca 12 st, tränar i Jumkil. Träningsdagar tisdag, torsdag
- e. F04: tränar 3 ggr/vecka. Har haft träningsmatcher och spelat DM. Träningsdagar tisdag, torsdag.
- f. P0304: 19 st, tränar i Diös och Jumkil. Träningsläger på Fjälliden 17-18/6. Träningsdagar måndag, onsdag, torsdag.
- g. F0102: tränar 2-3 ggr/vecka med UIF. Träningsdag i Börje måndag
- h. Vi diskuterar kring framtida juniorlag, både för flickor och pojkar, och så småningom dam- och herrlag.

14. Ekonomi: det kommer många fakturor nu på våren, så sektionen ligger ute med mycket pengar. Därför är det viktigt att alla betalar lagavgifter och overallerna i tid. Lagen ska gå ut med påminnelser.

15. Kiosken öppnar till ungdomsserien säsongstart.

16. Utbildning: Petra och Pelle har gått en vidareutbildning, som riktar sig till 13-19 år. De tycker att den var mycket bra och rekommenderar den för alla som det passar. Styrelsern uppmuntrar till att gå utbildningar, man måste bara meddela styrelsen.

17. Övriga frågor: Ska BSK bjuda på korv när A-laget har hemma-premiär? Ska FP09 gå in med herrlaget? Robert ska kolla med Fjälliden-kommittén.

18. Mötet avslutas

Kalendarium

1/2 ————— Styrelsemöte, Cattis

28/2 ————— Ledarmöte Klubblokalen (Magnus och Robert fika)

7/3 ————— Styrelsemöte, Jennie

4/4 ————— Styrelsemöte, Robert

18/4 ————— Ledarmöte, Klubblokalen (Cattis och Jennie fika)

26/4 Uppstartsmöte FP 11

4/5 Styrelsemöte, Klubblokalen – OBS! Ändrat datum och plats

9/6	Fotbollsmatch på Friends: Sverige-Frankrike
13/6	Styrelsemöte, Fjälliden
27/6	Styrelsemöte, terminsavslutning